
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

zo dňa 12.10.2021 

 
 
 

 
 

Termín konania: 12.10.2021 o 16:30 hod. 
 

Miesto konania: V.A. triedy ZŠ Koš 
 

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Otvorenie, privítanie nových členov rady školy, hostí. 

                2. Určenie overovateľov zápisnice. 

                3. Schválenie zasadnutí RŠ + program rady školy na škoský rok 2021/2022 

                4. Prejednanie školského poriadku. 

                5. Správa o podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou  

                    školou Koš za školský rok 2020/2021. 

                6. Informácie o hygienicko –epidemiologickej situácii ZŠ a MŠ. 

                7. Informácie o aktuálnych počtoch detí v MŠ a ZŠ. 

                8. Informácia o pedagogicko-organizačnom materiálnom-technickom zabezpečení  

                    školského roka 2021/2022. 

                9. Návrhy, pripomienky, diskusia. 

               10. Záver 

  

Zápis k bodu 1: Otvorenie 
Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová. Predsedníčka privítala členov RŠ, 

hostí RŠ pani riaditeľku ZŠ Ing. Khűebachovú, za MŠ p. Štorcelovú a p. Halásovú. 
 

 

Zápis k bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice 
Členovia RŠ si schválili overovateľov zápisnice p. Halásová a p. Mellovú. 

 
 

Zápis k bodu 3: Schválenie zasadnutí RŠ + program rady školy na školský rok 2021/2022, 
Členovia RŠ odsúhlasili program RŠ na školský rok 2021/2022. 

 

 

Zápis k bodu 4: Prejednanie školského poriadku. 
Pani riaditeľka ZŠ prítomných oboznámila so zmenami v školskom poriadku, ktoré sa doplnili na 

z dôvodu pandémie. Zmeny sa týkali ospravedlnenia neprítomnosti dieťaťa. Doplnený školský 

poriadok je zverejnený na stránke školy. P. Štorcelová za MŠ informovala o uskutočnení 

rodičovského združenia, kde rodičia boli informovaní o zmene prevádzkových hodín v MŠ, taktiež 

možnosť ospravedlnenia neprítomnosti dieťaťa a bol zapracovaný dodatok o predprimárnom 

vzdelávaní. 
 

 

Zápis k bodu 5: Správa o podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy  
s materskou školou Koš za školský rok 2020/2021. 



Pani riaditeľka ZŠ a p. Štorcelová za MŠ oboznámila prítomných so správou o podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou školou, ktorá bude k 15.10.2021 

odovzdaná predsedníčkou RŠ na Obecný úrad a taktiež zverejnená na stránke školy. 

 
 

Zápis k bodu 6: Informácie o hygienicko – epidemiologickej situácii ZŠ a MŠ. 
Riaditeľka ZŠ prítomných oboznámila so situáciou ohľadom samotestov, ktoré žiaci ZŠ dostávali po 

5 ks na žiaka. Každé použitie samotestu rodičia zaznačia v EduPage. Na škole od začiatku školského 

roku 2021/2022 bola pozitívna iba jedna žiačka, ktorá do školy ani nenastúpila z tohto dôvodu nebola 

príslušná trieda zatvorená. Od 4.10.2021 už deti v triedach rúška nosiť nemusia, iba keď sa pohybujú 

po chodbe v spoločných priestoroch. Učitelia naďalej rúška nosia aj v triedach. 

P. Štorcelová za MŠ oznámila, že v MŠ naďalej prebieha každý deň ranný filter. 

P. Píšová (vedúca jedálne) informovala prítomných o výskyte salmonely, ktorá ale v jedálni potvrdená 

nebola. Salmonela ale iného typu bola potvrdená u jednej zamestnankyni jedálne, ktorá je 

momentálne na PN. Salmonela sa vyskytla aj v okolitých dedinách, ktoré z jedálne odoberajú obed 

 

Zápis k bodu 7: Informácie o aktuálnych počtoch detí v MŠ a ZŠ. 
Riaditeľka ZŠ informovala o počte žiakov na ZŠ a počte žiakov, ktorí sú v zahraničí a chodia na 

preskúšanie – počet 4 žiaci, ZŠ 145 žiakov z toho 21 integrovaných.  

 

Zápis k bodu 8: Informácia o pedagogicko-organizačnom materiálnom -technickom 

zabezpečení školského roka 2021/2022. 
Riaditeľka ZŠ informovala o materiálno-technickom zabezpečení školy, táto informácia je zverejnená 

aj školskom vzdelávacom programe 2021/2022. Ďalej informovala o využívaní nových odborných 

tried a predniesla požiadavku na rekonštrukciu zborovne na ZŠ.  

 

Zápis k bodu 9: Návrhy, pripomienky, diskusia. 

Predsedníčka RD školy otvorila diskusiu. V rámci diskusie boli prítomní oboznámení so vzniknutím 

stravovacej komisie, do ktorej pani riaditeľka ZŠ požiadala o prihlásenie sa dvoch rodičov. Prihlásili 

sa p. Kurbelová a p. Majdanová. Keďže ZŠ vyhrala súťaž „Čerstvé hlavičky“ deťom je poskytované 

„raz týždenne“ ovocie alebo zelenina, delia sa aj s deťmi MŠ. Boli sme oboznámení, že do septembra 

boli zmenené normy stravovania. 

 

 

Zápis k bodu 10: Záver 

Predsedníčka ukončila Radu školy poďakovaním všetkým prítomným na Rade školy  

 

Uznesenie – nebolo prijaté 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová ...................................................... 

 

Zápisnicu overili:        p. Halasová   ................................................. 
 

                                    p. Mellová  .............................................................. 

 

Predsedníčka Rady školy: Mgr. Oľga Talianová  ................................................. 
 

 

 

 


